
8

A hálózatok előirt feszültség és terhelési értékeinek 

tartása, a rekonstrukciós munkák objektiv meghatározása 

érdekében bevezetésre került a hálózatok számitógépes vizsgá

lata, kiértékelése* /RBMAC mérési módszer./

Az utóbbi évek jelentősebb rekonstrukciós munkái:

- Pétfürdo Iskola úti körzet,

- Várpalota Alsóváros " ,

- Várpalota Csilléskonyha körzet,

“ Várpalota D Tr H ,

- Várpalota Tésidomb 8-as,

- Várpalota Bezerédi űt.

Átlagosan évi 3 millió Ft-ot fordit az ÉDASZ csak Várpalota 

város területén rekonstrukcióra*

Ezen munkák tényleges szerelési tevékenységét az Üzemigazgatóság 

Szerelési Osztály csoportjai végzik, a Kirendeltség feladata a

j á r a 1 é k o t: mu n k C •■:. b i z t e c i t á s a .

Az- idegen beruházások, elsősorban tanácsi megrendelések a

'¡r-j -iá. 1 o  , ‘ !--? >; -? +■ p  ] o  ■;> r5 r> Y\ t r p  1 c, c  • j 1 +; o  \r ' * 0  rr ,
i í .-- - -W ~ » — «... —  ■J .SJ •• V J- w  ». w  V. A *  V > A. KJ » .  J  -s. - y. - ~  «

A vá 1 la Ikozás ok e lo térbe kerti lésé ve 1, va lám int a társada Imi 

munkák eredményeként az idegen kivitelezők által épitett háló

zatokkal is jelentősen gyarapodnak a hálózatok. Ez esetben sok 

gondot okos, hogy a kivitelezők, csak késve szolgáltatják a 

rendeletek által előirt dokumentációkat*

A Kirendeltség tevékenységének jelentős részét alkotják a 

fenntartási munkák, melyek nagyságrendileg a rekonstrukcióéhoz 

közel állnak* Ennek hatása a város területén nem minden évben 

érződik egyformán, hisz a munka éppen a hálózatok megfelelő és 

azonosan jó szinten tartását célozza* Várpalota területén leg

látványosabban as izzólámpák és a fénycsöves lámpák cseréjénél 

jelentkezett a fenntartási tevékenység* Jelentős erőátviteli és 

kozvilágitási kábelcsere is történt az utóbbi években*

Várpalotán a légvezetékes hálózatokon a csatlakozó szabványosi- 

tás évi százas nagyságrendben történik.

./.
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Még 1988-ban megkezdődik a 6-os Tr.körzet /Fiatalok háza/ 

rekonstrukciója, 1989-ben Inotán tervezünk további rekonstruk

ciót, valamint a 10 kV-os kiváltás 0,4 kV-os épitési munkáit 

ütemeztük.

1989-ben a leglényegesebb feladata a Kirendeltségnek az évek 

során kevésbé kiemelten kezelt problémák megszüntetése, mint 

pl.: álló és lejárt hitelesitésü mérők cseréje, nagymértékű 

kintlevőség tartós megszüntetés^ a korszerűsített közvilágitás 

kielégítő üzemeltetése, a fogyasztói szolgálat minőségi elemei

nek javítása.

A Kirendeltség tevékenységét is sokban segíti, de a város 

lakossága érdekeit is jól képviseli, hogy a Kirendeltség nyu g 

állományba vonult vezetője Kovács István a Műszaki Oszrály 

keretében tovább fáradozik a város ellátásának javításán, s 

mivel ő mind a Városi Tanács, mind az Áramszolgáltató lehetősé

geit, ugyanakkor korlátait is ismeri, lerövidítheti egy-egy 

prob léma mego Idásához veze .t6 utat *
Továbbá is kérjük a Városi Tanács segítségét, támogatását, 

mind a lakos aá gi i n f o m á c 4 ők t ová hbitCsLb a n , a t:" c oztatá s b a n , 

mind az energic rer ds^er tény lege o alakításában.
Megköszönjük eddigi támogatásukat és kérjük további hathatós 

közreműködésüket, hogy a lakosságnak legalább a közszolgáltatási 

tevékenységek terén ne kelljen tapasztalni a sokasodó gazdasági 

problémákat, egyúttal kérem MAz FDASZ beszámolója tevékenységé

ről és a villamosenergia ellátásról” tárgyú beszámolóját el 

fogadni szíveskedjenek.

Várpalota, 1988. november 18*

Nag y  Ottó sk. 
kirendeltségvezető



Várpalota Városi Tanács V, B.
E;;észsé;;ü';yi Osztály
8101« Postafiók 76.

Előterjesztés

Tisztolt Városi Tanács!

Java.slom a Tanácsnak az Inota Készenléti lakótelepen lévő 3-as 
számú Bölcsőde szüneteltetését 1983, december 31» napjával kez
dődően, -határozatlan idei;;.

Javaslom a Tanácsnak a fenti, szünetelő 3“a s számú Bölcsőde he
lyén új 2-os számú Idősek Klübja létesítését, 20 férőhellyel 
1989. január 1, napjától kezdődően, A 2~es számú Idősek Klubja 
ft Gondozási Központ Intézménye lenne.

A 3-as számú Bölcsőde kihasználtsága évekre visszamenőle,'; mini
mális, fenntartása e célra ;;azdasá;;talan, Férőhely száma 30, A 
valós létszám 1987-ben 7 fő, 1988-ban 4 fo volt. (A 4 főből 2 fő 
készenléti lakótelepi és a 2 fő Csór községi p e r n e k « )

A dolrozók létszáma éveld.;; 10 fő volt, jelenleg 8 fő, A csecsemő 
létszám növekedése 5 éven belül nem várható* Más bölcsődékből az 
átirányítás településszerkezeti, közlekedési okok miatt megold
hatatlan. A Mo-yei Tanács Vé;rehajtó Bizottság E;;észsé;;ü{;;yi O s z 
tálya több alkalommal javasolta már és most is e;yetért a 3-as 
számú Bölcsőde szüneteltetésével,

Felmértük a területen élő időskorúak i;;ényét, 20-30 f ő  szeretné 

az Idősek Klubja szolgáltatásait, indokoltan i ;énybe venni. Az 
átszervezés személyi feltételei adottak, A 8 főből 6 főt ugyanott 
kívánunk foglalkoztatni, 2 főnek más bölcsődében biztosított a 
munkalehetősége, A bölcsőde konyháját nem szüneteltetjük, mert 
gazdaságosabb más étkezési lehetőségeknél.

Kérem a Tisztelt Városi Tanácsot, ho;;y javallatomat elfo;;adni 
szíveskedjen.

Várpalota, 1988, október 30

Dr. .Í4̂ B..,(Györf,y



Várpalota Városi Tanács V. B.
E;r;észsé-''ü';yi Osztály
8101. Pcstafiók 76.

Szám; /1988.

A Városi Tanács 1988. november 30-i ülésén mer,tárnyalta a 

VTVB. Ecészsé^üryi Osztály előterjesztését és meghozta az 
alábbi

.................... .........../1988. (XI 4 30.) Th. számú

H a t á r o z a t o t  :

A Városi Tanács elhatározza, hory az Inota Készenléti lakó
telepen lévő 3-as számú Bölcsődét szünetelteti, 1988, de
cember 31* napjával kezdődően, határozatlan i d e i ;~.

Létrehozza ugyanott a Gondozási Központ szervezésében a 20 
férőhelyes 2-es számú Idősek Klubját. Utasítja a Gondozási 
Központ vezetőjét, hory a férőhely na.-ysálához képest szük
séges meglévő létszám figyelembevételével a Szervezeti és 
Működési Szabályzat elkészítéséről gondoskodjon.

A Városi Tanács utasítja a VTVB. E~észsé~üfyi Osztály veze- 

tőjét* ho^y a szüneteltetés lebonyolításával és 2-es számú 
Idősek Klubja működtetésével kapcsolatos intézkedéseket té
nyé mec'*

Felelős: VTVB# E^észsé^ü^yi Osztály vezetője.
Határidő;

I n d  o k 1 á s :

A Városi Tanács azért határozta, el a 3-a.s számú Bölcsőde 
szüneteltetését, mert annak kihasználtsága minimális és 
5 éven belül csecsemő létszám növekedése nem várható, va
lamint a határozat meghozatalát indokolja - a felmérések 
alapján - az időskorúak idénye az Idősek Klubja létesíté

se iránt.

Várpalota, 1988. november 30.

v ^ v ’ 
C s óvári Ján o c-’ 
tanácselnök

/
y

Dr. Czeidli István 

V. B* titkár



Várpalota Városi Tanács V, B*
E^észsé";ü."yi Osztály
8101. Postafiók 76.

Előtörjosztás

Tisztelt Városi Tanács

v á l t o z tatását,

A Gondozási Központhoz tartozó szcciális gondoskodással k a p 
csolatos költségvetés, valamint a bölcsődék költsónvetése - va
lamennyi szakfeladatát tekintve - kezelése a Kórház*~-Rendelőin~ 
tézethez kerüljön*

A szakfeladatok feletti rendelkezési jo;;, a .-.azdalkodás rendje 
változatlanul maradjon, a jelenlegiek szerint, A tervezett 
változtatás tárgyi és személyi feltételei adottak, A VI, számú 
Bölcsőde P é n z ű é i  Csoportjának dolgozói a Kórház -Rendel őint é~ 
zet állományába kerülnek.

Javaslatom elfogadása esetén határidejének 1988. december 1. 

napját ajánlom, elsősorban a jövő évi költségvetés tervezése 
m i a t t ,

Várpalota, 1988. november 2«

D r ... ffe’ám Györry 
c&rz t áíyve z e t ő
| ,



Várpalota Városi Tanács V. B.
Egészségügyi Osztály
8101, Postafiók 76.

Szám: ______________/1988.

A Városi Tanács 1988. november 30-i ülésén megtárgyalta a 

VTVB. Egészségügyi Osztály előterjesztését és meghozta a

............. ............ /1988. (XI. 30.) Tn. számú

H a t á r o z a t á t  :

A Városi Tanács elhatározza, hogy a jelenlegi városi e g é s z 
ségügyi és szociális ellátás gazdálkodását megváltoztatja, 
ennek megfelelően a bölcsődei gondnokság gazdálkodó szerve
zetét - valamennyi szakfeladatát tekintve - a Kórház-Rende
lőintézet gazdasági ellátó szervezetéhez szervezi át.

Utasítja a VTVB. Egészségügyi Osztály vezetőjét, hogy az ez
zel kapcsolatos intézkedéseket tegye meg.

F e l e l ő s : Egészségügyi Osztály v e z e t ő j e i  
H a t á r i d ő : 1989. január 1.

I n d o k l á s  :

Az integráció továbbfejlesztése, az egységes egészségügyi 
és szociális ellátás biztosítása érdekében szükséges a je
lenlegi városi egészségügyi és szociális ellátás gazdálko
dásának megváltoztatása.

Várpalota, 1988. november 30.

/

(__L . A A V \ .  \ ' ' •>.

Csővári János 
tanácselnök

- L

Dr. Czeidli István i  
V. B. titkár



Városi Tanács Elnöke^
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a Városi Tanács 1988* november 30.~i ülésére

T á r g y : Beszámoló a két tanácsülés között végzett 
munkáról.

E l ő adói C s ő v á r i  János tanácselnök 

A jelentést összeá l l í t o t t a : VTVB Szervezési és Jogi Osz-



Tisztelt Városi Tanáts !

Az 1988. szeptember 30.-i tanácsülés ¿ta a város lakossá
gát érintő fontosabb eseményekről az alábbi tájékoztatást 
adom?

I.

Végrehajt  ̂ _Biz«tt ság_jiükod és e 

i.988.__.okt2b e£_14*_

A Végrehajtó Bizottság beszámolót hallgatott meg a Péti 
Munkás Testedző Egyesület egyesületi verseny és tömegsport 
helyzetéről*

Második napirendként tájékoztatót hallgatott meg az ezidő- 
ben még szervezés alatt áll« ^Várpalotai N a p o k T? 1988. ese
ménysorozat programjairól,

1988. november 4*

A Hungária Biztositó megyei vezetője előterjesztésében 
h a l l g a t o t t  meg beszámolót a VB a Hungária Biztositó Vár
palotán és a városkörnyéken végzett tevékenységéről.

Következő napirendként az egészségmegőrzés nemzeti prog
ramjából adt.dó tanácsi feladatokkal ismertették meg a VB 
t a g j a i t .

II.

A Városi Tanács .tisztaé^yiseloinek járggalásai 

munkalátAgatásai

- A tanácselnök és helyettese megbeszélést folytatott 
M agyar József elvtárssal a Megyei Távközlési üzem ve 
zetőjével a Várpalotán befejeződött telefónhálózat 
bővités és a nyilvános állomások elhelyezésének ered
ményéről.

- Dr. Francia Ferenc és dr* Molnár Attila megyei osztály- 
vezető elvtársak társaságában megtekintették a Péti N i t 
rogénművek 400-as szállóját, esetleges megvásárlás cél
jából«

- A Városi Tanács elnöke a két ülés között egészségügyi 
aktiván vett részt^ amely megfelelő aktivitással és jó 
hangulatban zajlott le.

- A tanácselnök a kórház építésével összefüggő kérdések 
céljából találkozott dr* Illés Béla elvtárssal, a Szo c i 
ális és tígészségügyi Miniszterhelyettessel.
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A tanácselnök a város biztonságos áramellátása érdedében 
eredményes megbeszélést folytatott Funts Józseffel az 
KDÁSZ megyei igazgatójával.

A “Várpalotai N a p o k 15 keretében Wolsberg város hivatalos 
küldöttsége látogatott városunkba.
A tárgyalások során megegyezés született, miszerint 1989* 
tavaszán v/olsberg város polgármestere és Szenátusa látoga
tást te3z Várpalotán.

A tanácselnök résztvett az OTP Megyei Igazgatóságán tar
tott értekezleten, ahol a várpalotai fiók számolt be te
vékenységéről. A város vezetőtestületei nevében elismeré
sét fejezte ki az OTP megyei és helyi vezetőinek és munka
társainak.

Aktuális várospolitikai kérdésekben megbeszélést folyta
tott az A l u m i n i u m k o h ó , Veszprémi Szénbányák Vállalat Vár
palotai Bányaüzeme és Gépüzeme vezetőivel*

A 8-as ut várható szélesítésével összefüggésben tárgyalást 
folytatott a Megyei Tanács VB Közlekedési Osztály vezető
dj évelt

A Megyei Tanács elnöke, István János elvtárs rövid láto
gatást tett Várpalotán, melynek során a tisztségviselők
kel áttekintette a várospolitika aktuális kérdéseit,

A tanácselnök megbeszélést folytatott a Veszprémi Szénbá
nyák Vállalat vezérigazgatójával és szb-titkárával.

A tisztségviselők találkoztak a Megyei Tanács általános 
elnökhelyettesével, Balogh Zsigmond elvtárssal, a város 
gazdálkodásának aktuális kérdéseiről tárgyaltak*

A tanácselnök, a Városi PB első titkára, a Hőerőmű igaz
gatója és a Gépüzem párttitkára hivatalos látogatáson 
vett részt Körmöcbánya városában, a város születésének 
660. évfordulója alkalmából*

A Műemléki Felügyelőség képviselőivel megbeszélést foly
tattak a város műemlékeinek további felújításáról*

A két tanácsülés közötti időszakban került sor olyan 
nagy jelentőségű törvénytervezetek társadalmi vitájára, 
mint^az egyesülési jogról és a gyülekezési jogról szóló 
törvénytervezetek, illetőleg a választójogi törvény 
t e r v e z e t e ,
A vb-titkár a Megyei HNF Közjogi Munkabizottság tagja
ként az említett tárgykörökben több alkalommal vezetett 
a városban és a városkörnyéken szakmai és társadalmi
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vitát. Segítséget nyújtott a Néphadsereg egyik veszprémi 
alakulatának a választójogi törvény tervezetének vélemé
nyezésében és résztvett az elhangzott javaslatok megyei 
összegezés ében.

- A Megyei Tanács vb~titkára által közvetített belügymi
niszter helyettesi kezdeményezésre értékelte a hatályos 
Tanácstörvény alkalmazásának közel 18 éves tapasztalata
it és a községi tanácsok tisztségviselőig a szakigazgatá
si szervek vezetői, a Magyar Jogászszövetség Közigazgatá
si Tagozatának a városban és városkörnyéken érdekelt tag
jai s mások jelenlétében foglalta Össze a Tanácstörvény 
módosításának kívánatos irányait, elveit. A vitában el
hangzott javaslatokat összefoglalva a Megyei Tanács'VB 
titkára közvetítésével felterjesztette a Belügyminiszté
riumhoz »

III.

A azakigazgatáaí szerveket érintő fontosabb feladatok

Az építésügyi igazgatás terén az átlagos ügyiratforgalom 
volt tapasztalható. A két tanácsülés közötti időszakban az 
éves tervezett építésfelügyeleti és építésrendészeti elleni- 
őrzéseket rendben megtartottuk.
építés-hatósági csoport^ állományában bővülés következett 
be. A  több éven át üres állásunkat Athanassoff Ibolya 
vízellátási és csatornázási üzemmérnökkel sikerült betöl- 
t e n i «

K ommunális feladatok;

A város üzemeltetéséhez, a parkok fenntartásához a szüksé
ges munkákat elvégeztettük. A köztisztasági tevékenység fo
lyamatos, a lomtalanitási feladatok befejeződtek.
Inotán a felszíni vízelvezető árok elkészítését társadalmi 
munkában a November 7 Hőerőmű Vállalat vállalását felhasz
nálva megkezdtük, a gép meghibásodása miatt a Városgazdál
kodási Vállalat folytatja a munkákat, térítés ellenében. 
Közhasznú munkások tevékenységének igénybevételével a Kossuth 
utcai vízelvezető árokrendszer tisztítása befejeződött.
A téli hómunkákra való felkészülés megtörtént.
Az 1989. évi parkfenntartási munkákra pályázatot hirdettünk. 
Tervezzük a Kövesárok 8.sz„ főközlekedési ut. Bánya-iát elep 
közötti szakaszának mederrendezését.
A városban 23 db telefonfülke telepítése fejeződött be, tele
fonhálózatba történő bekötése jelenleg van folyamatban.
A temető bővítés és szeméttelep bővítés terveztetése a szer
ződés szerinti ütemben halad.


